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 تعليقات وتوصات من أمانة الصندوق

 

 1,640,243 يطلب موافقة اللجنة التنفيذية على مبلغ 2002 فى برنامج عمله فى يئامنإلا ةدحتملا ممألا جمانربإن  -1

 دولار أمريكѧѧي آتكالѧѧيف 213,232ى، مضѧѧافاً إلѧѧيه مѧѧبلغ  دولار أمريكѧѧي لتحديѧѧثات إعѧѧداد  المشѧѧروعات والѧѧبرامج القطѧѧر  

 ممألا جمانرب علѧى صرف مبلغ معجل لبرنامج عمل  35وقѧد وافقѧت اللجѧنة التنفѧيذية فѧى اجѧتماعها الѧـ        . مسѧاندة للوآالѧة  

ومجمѧوع المѧبلغ الѧذى    ) شѧاملاً تكالѧيف المسѧاندة   ( دولار أمريكѧي  226,000، هѧو مѧبلغ    2002 لعѧام  يئامنإلا ةدحتملا

 . سوف يصحح باستنزال المبلغ المعجليئامنإلا ةدحتملا ممألا جمانربسيحول إلى 

 :  التالى1 مبينة فى الجدول 2002 فى برنامج عمله لعام يئامنإلا ةدحتملا ممألا جمانربإن الأنشطة التى يقترحها  -2

 

 2002 لعام يئامنإلا ةدحتملا ممألا جمانرببرنامج عمل  : 1جدول 

 
 المبلغ المطلوب *تاريخ الإتمام مشروعال/ انشاط البلد

 (دولار أمريكي)
 المبلغ الموصى به
( دولار أمريكي(  

 أنشطة موصى بموافقة مفرشية عليها: القسم ألف 
Bangladesh تحديث البرنامج القطرى October 2003 18,750 18,750 
Bolivia  برنامج نهائى فى التبريد التجارى: إعداد المشروع April 2003 20,000 20,000 
Brazil  برنامج نهائى للـ : إعداد مشروعCFC April 2003 200,000 200,000 
Cambodia صياغة خطة إدارة غاز التبريد April 2003 15,000 15,000 
Colombia إعداد مشروع فى التبريد التجارى April 2003 25,000 25,000 
Colombia تحديث البرنامج القطرى October 2003 30,000 30,000 
Congo, DR  فى التبريدريودتلا ةداعإو دادرتسا: مشروع  April 2003 15,000 15,000 
Cuba  سايقمب قاشنتسالا ةزهجأإعداد استراتيجيات انتقالية فى 

 تاعرج
April 2003 30,000 30,000 

Djibouti  فى التبريدريودتلا ةداعإو دادرتسا: إعداد مشروع  April 2003 15,000 15,000 
Dominican Republic  برنامج نهائى فى الرغاوى: إعداد مشروع April 2003 7,500 7,500 
Dominican Republic  خطة إدارة غاز التبريد: إعداد مشروع April 2003 25,000 25,000 
Dominican Republic  برنامج نهائى فى النذيبات: إعداد مشروع April 2003 15,000 15,000 
Egypt  برنامج نهائى فى صناعة التبريد: إعداد مشروع April 2003 20,000 20,000 
Haiti  فى التبريدريودتلا ةداعإو دادرتسا: إعداد مشروع  April 2003 15,000 15,000 
India  برنامج نهائى فى الايروسولات: إعداد مشروع April 2003 25,000 25,000 
India  اد مشروع برنامج نهائى فى الرغاوىإعد: إعداد مشروع April 2003 40,000 40,000 
India  تحديث البرنامج القطرى: إعداد مشروع October 2003 150,000 150,000 
Indonesia  إزالة نهائية فى صناعة التبريد: إعداد مشروع April 2003 20,000 20,000 
Indonesia  غاز التبريدإعداد مشروع خطة إدارة: إعداد مشروع  April 2003 35,000 35,000 
Iran  الواح رغاوى مرنة: إعداد مشروع April 2003 10,000 10,000 
Iran  رغاوى جاسئة: إعداد مشروع April 2003 10,000 10,000 
Iran  إزالة نهائية فى صناعة التبريد: إعداد مشروع April 2003 35,000 35,000 
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 المبلغ المطلوب *تاريخ الإتمام مشروعال/ انشاط البلد
 (دولار أمريكي)

 المبلغ الموصى به
( دولار أمريكي(  

Iran  ح رغاوى مرنةألوا: إعداد مشروع April 2003 12,500 12,500 
Iran  رغاوى جاسئة: إعداد مشروع April 2003 12,500 12,500 
Kenya  زهور مقطوفة(تبخير التربة : إعداد مشروع( April 2003 25,000 25,000 
Laos  ألواح رغاوى مرنة: إعداد مشروع April 2003 20,000 20,000 
Lebanon  يث البرنامج القطرىتحد: إعداد مشروع October 2003 37,500 37,500 
Lebanon  برنامج نهائى فى خدمة التبريد وفى الايروسولات: إعداد مشروع

 والرغاوى
April 2003 15,000 15,000 

Libya  ألواح رغاوى مرنة: إعداد مشروع April 2003 20,000 20,000 
Libya  ألواح رغاوى مرنة: إعداد مشروع April 2003 12,500 12,500 
Libya  رغاوى جاسئة: إعداد مشروع April 2003 12,500 12,500 
Malaysia  تبخير التربة: إعداد مشروع April 2003 10,000 10,000 
Mexico  تبخير المخازن: إعداد مشروع April 2003 25,000 25,000 
Nigeria  برنامج نهائى فى الرغاوى: إعداد مشروع April 2003 50,000 50,000 
Nigeria  خطة إدارة غاز التبريد: إعداد مشروع April 2003 40,000 40,000 
Rwanda  صياغة خطة إدارة غاز التبريد: إعداد مشروع April 2003 15,000 15,000 
Somalia  صياغة خطة إدارة غاز التبريد: إعداد مشروع April 2003 15,000 15,000 
Sri Lanka برنامج نهائى فى التبخير: وع إعداد مشر April 2003 25,000 25,000 
Surinam  فى التبريدريودتلا ةداعإو دادرتسا: إعداد مشروع  April 2003 15,000 15,000 
Togo  فى التبريدريودتلا ةداعإو دادرتسا: إعداد مشروع  April 2003 15,000 15,000 
Uruguay  سايقمب قاشنتسالا ةزهجأإعداد استراتيجية انتقالية فى 

 تاعرج
April 2003 30,000 30,000 

Region: Africa دراسات إقليمية فى قطاعات التبخير والهالونات April 2003 30,000 30,000 
 أنشطة ينظر فيها منفردة: القسم باء 

  أنشطة فيها تضارب فى البيانات1باء  
Argentina  ىبرنامج نهائى فى الرغاو: إعداد مشروع April 2003 45,000 إصدار 
Colombia  برنامج نهائى فى الرغاوى: إعداد مشروع April 2003 25,000 إصدار 
Congo, DR  ألواح رغاوى مرنة: إعداد مشروع April 2003 20,000 إصدار 
India  إزالة نهائية(تبريد تجارى : إعداد مشروع( April 2003 20,000 إصدار 

 لة مع أنشطة من وآالات أخرى  تراآبات محتم2باء 
Syria  برنامج نهائى فى صناعة التبريد: إعداد مشروع April 2003 20,000 سعبوبة 

   تحديث البرنامج القطرى3باء 
Nigeria تحديث البرنامج القطرى October 2003 241,493 إصدار 

 أنشطة موصى بإرجائها: القسم جيم 
Cuba  تاعرج سايقمب قاشنتسالا ةزهجأ: إعداد مشروع April 2003 30,000 إرجاء 
Uruguay  تاعرج سايقمب قاشنتسالا ةزهجأ: إعداد مشروع April 2003 25,000 إرجاء 
     
Sub-Total:   1,640,243 معلق 
Agency support costs:  213,232 معلق 
Total:   1,853,475 معلق 
Minus  (226,000) (226,000)  35 مبلغ معجل من الاجتماع: إعداد مشروع 
GRAND TOTAL معلق 1,627,475  مبلغ يحول إلى الوآالة 
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 أى إلى سنة بعد 2002نيسان /وتمتد التواريخ حتى أبريل   . إن تاريخ الإنتهاء هو تاريخ انتهاء نشاط المشروع وليس تاريخ تقديم المشروع الاستثمارى            *  

 تاريخ الموافقة

 
 فى ضوء خطة أعمال سنة   2002 لعام يئامنإلا ةدحتملا ممألا جمانربامج عمل استعرضت أمانة الصندوق برن  -3

 لمنظمة الأمم  2002 وبرنامج عمل (UNEP/OzL.Pro/ExCom/36/10) لبرنامج الأمم المتحدة الإنمائي   2002
 وبرنامج عمل البنك الدولى   (UNEP/OzL.Pro/ExCom/36/21)المتحدة للتنمية الصناعية  

(UNEP/OzL.Pro/ExCom/36/22) وتعديلات عمل على برنامج عمل برنامج الأمم المتحدة للبيئة لعام   2002 لعام 
2002 (UNEP/OzL.Pro/ExCom/36/19). 

 
  أنشطة موصى بموافقة مفرشية عليها-القسم ألف 

 
التمويل  السابق وبمستوى 1 أمانѧة الصѧندوق بموافقѧة مفرشѧية علѧى المشروعات الواردة فى القسم ألف من الجدول       توصѧى  -4

 :  أدناه بالنسبة للأنشطة المحددة التالية 6، 5المبين فى ذلك الجدول، مع تطبيق الشرط المبين فى الفقرتين 
 

 ) دولار أمريكي50037,(تحديث البرنامج القطرى ) أ( لبنان 
 )يكي دولار أمر00015,(برنامج نهائى فى خدمة التبريد وفى الايروسولات والرغاوى : إعداد مشروع ) ب( 

 
أشѧارت الأمانѧة أن مѧنظمة الأمم المتحدة للتنمية الصناعية قد طلبت تمويلاً لإعداد مشروعين استثماريين مظليين فى قطاع                     -5

وفѧى هѧذا الصѧدد تѧم إبѧلاغ الأمانѧة أن حكومѧة لبѧنان قѧد طلبѧت من منظمة الأمم المتحدة للتنمية الصناعية                 . التѧبريد الѧتجارى   
    ѧن علѧروعيين المظلييѧداد المشѧوم  إعѧاع        يئامنإلا ةدحتملا ممألا جمانربى أن يقѧن قطѧبقى مѧا يتѧة مѧك بمعالجѧد ذلѧبع 

وبالإضافة إلى ذلك لا توجد تراآبات على أثر إجراء تنسيق     . التبريد فى البلد وآذلك الاستهلاك المتبقى فى قطاعات أخرى        
 .مية الصناعيةبين حكومة لبنان وبرنامج الأمم المتحدة الإنمائي ومنظمة الأمم المتحدة للتن

 
 توصية 

 
 على أساس أنه من المفهوم أنه لن        1توصѧى أمانѧة الصѧندوق بالموافقѧة علѧى الأنشطة وبمستوى التمويل المبين فى الجدول                  -6

 .تقدم طلبات تمويل أخرى لإعداد مشروعات فى قطاعات الايروسولات والتبريد والرغاوى فى لبنان
 

  أنشطة ينظر فيها فرادى-القسم باء 
 

7-  ѧدول    يتضѧنفردة                1من الجѧيها مѧنظر فѧوب الѧطة مطلѧاء أنشѧم بѧى القسѧلاث مجموعات طبقاً           .  فѧى ثѧطة فѧب الأنشѧم ترتيѧد تѧوق
 .للموضوع المرتبطة بها

 
 

  أنشطة فيها تضارب فى البيانات- 1القسم باء 
 

 )دولار أمريكي  00045,(برنامج نهائى فى الرغاوى : إعداد مشروع    :الارجنتين
 )دولار أمريكي25  000,(برنامج نهائى فى الرغاوى : داد مشروع إع    :آولومبيا

 ) دولار أمريكي20 000,(ألواح رغاوى مرنة : إعداد مشروع  :الكونغو، الجمهورية الديمقراطية
 )دولار أمريكي20  000,() إزالة نهائية(التبريد التجارى : إعداد مشروع     :الهند 

  
 ينبغى إحالة هذه    30/23وبموجب المقرر . اعية فيما يتعلق بالأنشطة فى البلدان السابقة  تم تبين تضارب فى البيانات القط -8

 2002وبالإضافية إلى ذلك، فى سياق خطة أعمال    . الطلبات بإعداد مشروعات إلى اللجنة التنفيذية للنظر فيها منفردة     
 قد طلب من الوآالات حل أية تضاربات فى   )ب (35/2، أشارت الأمانة إلى أن المقرر يئامنإلا لبرنامج الأمم المتحدة 
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 يئامنإلا ةدحتملا فقامت الأمانة بإبلاغ برنامج الأمم. البيانات قبل إدراج المشروعات فى خطط الأعمال النهائية 
بوجوب تأآده من أن البلد المعنى على بينة بما يوجد من تضارب ولكنه يود مع ذلك السير قدماً بالمشروعات فى سياق       

 حيث أن جميع البلدان المعنية لديها مستويات هامة من        35/57ك الوطنى الشامل المؤهل للتمويل بموجب المقرر       الاستهلا
 . المؤهل للحصول على تمويل   CFCاستهلاك الـ   

 
 غѧѧير أن الأمانѧѧة لѧѧم تѧѧتلق  2000 أن الارجنتيѧѧن تبينѧѧت اسѧѧتهلاآاً إضѧѧافياً لعѧѧام  يئامنإلا ةدحتملا ممألا جمانربقѧѧال  -9

 ѧѧات عѧѧطور  معلومѧѧذه السѧѧتابة هѧѧتى آѧѧك حѧѧو  . ن ذلѧѧيا والكونغѧѧت آولومبѧѧية (وقالѧѧة الديمقراطѧѧتوى  ) الجمهوريѧѧند أن مسѧѧواله
 .الاستهلاك فى المشروعات الجارية يختلف عن المستوى التى سجلته الأمانة

 
 توصية 

 
10-                            ѧتمويل المبيѧتوى الѧابقة وبمسѧترحات السѧى المقѧق علѧل توافѧى هѧنظر فѧيذية أن تѧنة التنفѧرى اللجѧد تѧى الجدول  قѧعلى 1ن ف ،

 .35/57أساس أن الاستهلاك فى المشروعات الناتجة سوف ينظر فيه فى سياق المقرر 
 

  تراآبات محتملة مع أنشطة وآالات أخرى- 2القسم باء 
 

 )دولار أمريكي  00020,(صناعة التبريد، برنامج نهائى : إعداد مشروع :  سوريا 
 

 (ODS 60,000تحدة للتنمية الصناعية طلب أموالاً لإعداد خطة وطنية لإزالة الـ أشѧارت الأمانѧة إلѧى أن مѧنظمة الأمم الم       -11
 ، وإعداد مشروع استثمارى فى ) دولار أمريكي(15,000 وإعѧداد مشروع استثمارى فى قطاع الرغاوى     )دولار أمريكѧي  

عداد مشروع نهائى فى صناعة  وقد تساءلت الأمانة لماذا يطلب تمويل لإ) دولار أمريكي(20,000 قطاع التبريد المنزلى 
التѧبريد بيѧنما قدمت وآالة أخرى طلباً لإعداد مشروعات فردية فى القطاع نفسه وطلباً لإعداد خطة إزالة وطنية، إذ أنه من             

وتم إبلاغ الأمانة أن المشروعات الفردية مزمعة . المѧتوقع أن هѧذه الأنشѧطة سѧوف تدخѧل باعتѧبارها جѧزءاً فى خطة وطنية           
 وأنه لن تقدم طلبات أخرى لتمويل إعداد مشروعات 37 منظمة الأمم المتحدة للتنمية الصناعية إلى الاجتماع الـ   آѧى تقدمها  

وتѧم إبѧلاغ الأمانѧة آذلѧك أن حكومѧة سѧوريا قѧد طلبѧت مѧن مѧنظمة الأمѧم المتحدة للتنمية الصناعية معالجة موضوع                           . فѧردية 
 استكمال تحويل المنشآت التى تقوم بصنع يئامنإلا ةدحتملا ممألا جمانربالاسѧتهلاك المتѧبقى فѧى البلد بينما طلب من   

 .معدات للتبريد
 

ممѧا يشѧغل بال الأمانة آفاءة تنفيذ خطط الإزالة الوطنية التى يمكن أن يناوئها قيام وآالة أخرى فى الوقت نفسه بتنفيذ خطة                  -12
 .مكونات إجمالى الاستهلاك الوطنىنهائية مستقلة تتعلق بالاستهلاك أى باستهلاك يعتبر بطبيعته مكونة من 

 
 توصية 

 
 .قد ترغب اللجنة التنفيذية فى أن تنظر فى طلب إعداد المشروع السابق بيانه فى ضوء التعليقات الواردة أعلاه -13

 
  تحديث البرنامج القطرى- 3القسم باء 

 
 ) دولار أمريكي493241,(تحديث البرنامج القطرى : نيجيريا 

 
14-    ѧتمويل الѧتوى الѧبه  إن مسѧرى لنيجيريا يقوم على     يئامنإلا ةدحتملا ممألا جمانربذى طلѧبرنامج القطѧث الѧيام بتحديѧللق 

من الأموال السابق اعتمادها لإعداد البرنامج القطرى بالنسبة للبلد الذى يعنيه % 75 الѧذى يقضى بـ   35/58أسѧاس المقѧرر     
 - الموافقات السابقة لتحديثات البرنامج القطرى آما أنه         بѧيد أن الرقم يتجاوز جميع     . وقѧد أيѧدت الأمانѧة هѧذا الحسѧاب         . الأمѧر 

 . لا يقوم فى هذه المرحلة على أساس تقييم التمويل اللازم لذلك النشاط- يئامنإلا ةدحتملا ممألا جمانربآما قال 
 

 توصية 
 



UNEP.OzL.Pro/ExCom/36/20 
 
 

6 

وال والتى يقدرها التى تكون يمكѧن أن تقѧوم اللجѧنة التنفѧيذية بدعѧوة بѧرنامج الأمѧم المѧتحدة الإنمائѧي إلѧى تقديم رأى عن الأم                      -15
 ةدحتملا ممألا جمانربلازمѧة لتحديѧث الѧبرنامج القطѧرى لنѧيجريا وأن تѧنظر فѧى الاقتراح فى ضوء الرأى الذى يقدمة        

 .يئامنإلا
 

  أنشطة موصى بإرجائها-القسم جيم 
 

 ةدحتملا وبرنامج الأمم يتضمن اقتراحين موصى بإرجائهما، بالاتفاق بين أمانة الصندوق 1إن القسم جيم من الجدول   -16
أجهزة الاستنشاق ذات    والنشاطان هما طلبان بإعداد مشروعات فى آوبا والارغواى بتحويل مصانع إنتاج      . يئامنإلا
 .جرعات

 
 أن تطلب من الأمانة أن تقوم، فى تعاون مع الوآالات المنفذة، بإعداد ورقة          35قررت اللجنة التنفيذية فى اجتماعها الـ    -17

ذات   قاشنتسالاجنة التنفيذية بشأن القضايا المتعلقة بوضع مشروعات فى القطاع الفرعى لأجهزة  تنظر فيها الل
مقرر اللجنة ( للأطراف  13 الصادر عن الاجتماع الـ  XIII/9، وذلك إعمالاً للمقرر  CFCجرعات التى تعمل بالـ 

يم النشاطين الخاصين بكوبا    على إرجاء تقد  يئامنإلا ةدحتملا ممألا جمانربووافق )). ج (35/4التنفيذية 
 .والارغواى ريثما يتم اعتماد المبادئ التوجيهية

------- 
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2002 UNDP WORK PROGRAMME

Request for Non-Investment Project Approvals at the
36th Executive Committee Meeting (20-22 March 2002, Montreal)

I. SUMARY.

1. UNDP has submitted its revised 2002 Business Plan, comprised of both a series of tables and a
detailed narrative, for consideration at the 36th Meeting of the Executive Committee in March
2002.  As a complementary submission, this work programme document contains a request
for US$ 1,440,243 (excluding support cost) of funding to be approved at the 36th meeting
of Executive Committee.  The breakdown of work programme costs is as follows:

ITEM                            US$    

PRP Main List : 957,500
PRP Contingency List:   70,000
Minus Advance Received:     (200,000)

Technical Assistance and CP: 612,743
Institutional Strengthening: 0

GRAND TOTAL 1,440,243

Note 1: All project budgets described in this document exclude 13% support costs.
Note 2: A list of all projects corresponding to the above table is provided in annex 1.

II. BUSINESS PLAN RELATIONSHIP

2. As per table 2 of UNDP's 2002 Business Plan, UNDP proposes to formulate 52 investment
projects, a category which includes Recovery/Recycling (R&R) and methyl bromide (MeBr)
projects. This will result in the preparation of US$ 38,810,379 (a sum which includes 15%
over-programming, but excludes support costs and PRP) in investment projects within the
context of the regular programme, and which will eliminate 4,304 ODP tonnes.

3. Table 3 in the Business Plan highlights UNDP's requests for investment project preparation,
listed by country. It contains activities to be undertaken in 31 countries.  The totals at the
bottom of Tables 3 and 4 match those in Business Plan Table 2, discussed above.

4. In regard to project preparation for investment activities, all requirements for UNDP’s 2002
Business Plan are listed in Tables 4 and 5, by country and by sector. They include the
following:

•  Table 4 of the business plan contains a detailed overview of the main sectoral projects per
country. The requests for project preparation in 2002 amount to US$ 957,500.

•  Table 5 of the business plan contains the contingency programme for 2002. UNDP will
formulate 21 projects in the foam and refrigeration manufacturing sectors amounting to
US$ 5,511,375 million (including over-programming, but excluding support costs), which
would eliminate 768 ODP tonnes. The contingency programme is submitted to provide
possible substitutes for projects with policy issues contained in UNDP's regular programme
submission (see Table 4), some of which may not receive the approval of the Executive



Committee in 2002. The requests for additional project preparation amount to US$
70,000.

III. PROJECT PREPARATION RELATED TO INVESTMENT PROJECTS

5. Details regarding the Project Preparation Requests for which funding is being
requested at the 36th Meeting of the Executive Committee are contained in the tables
on the following two pages (Project Preparation requests resulting from Business Plan
Table 4 and Project Preparation requests resulting from Business Plan Table 5 -
Contingencies).

6. It should be noted that UNDP’s 2002 business plan contains a few activities in
addition to the ones listed below, for which no additional preparatory assistance funds
are needed (e.g. projects received GEF preparatory funding; where a balance exists
from prior years and the preparatory work is expected to be completed in short order;
multi-year projects already approved for funding). It should also be noted that some of
the requests for project preparation related to RMP activities will be coming forward
at the 37th or 38th meeting of the Executive Committee, as all requirements related to
those requests have not yet been fulfilled. It is for these reasons that the totals of the
two following tables do not match the totals of the business plan tables nor the
summary information provided in paragraph 4, above.



Project preparation Requests Resulting from Business Plan Table 4 (UNDP's 2002 business plan)

General Information About the PRP About projects to be developed

Region Country LVC
?

Sector/Subsector PRP amount PRP
Duration

Budget of
projects to

be developed

ODP of
pro-jects to

be
developed

Nr of pro-
jects to

be
develope

d

AFR DR CONGO (Kinshasa) yes FOA: Flexible slabstock 20,000 1 year 450,000 75 3

AFR DR CONGO (Kinshasa) yes REF: Recovery/Recycling 15,000 1 year 150,000 15 1

AFR DJIBOUTI yes REF: Recovery/Recycling 15,000 1 year 100,000 10 1

AFR KENYA yes FUM: Soil (cut flowers) 25,000 1 year 500,000 50 1

AFR LIBYA FOA: Flexible slabstock 20,000 1 year 750,000 128 3

AFR NIGERIA FOA: Terminal Programme 50,000 1 year 1,900,000 270 1

AFR NIGERIA REF: Refrigerant management plan 40,000 1 year 700,000 70 1

AFR TOGO yes REF: Recovery/Recycling 15,000 1 year 100,000 10 1

ASP INDIA ARS: Terminal Programme 25,000 1 year 800,000  200 1

ASP INDIA FOA: Terminal Programme 40,000 1 year 2,000,000  225 1

ASP INDIA REF: Manufacturing (Terminal Phaseout) 20,000 1 year 1,300,000  108 1

ASP INDONESIA REF: Manufacturing (Terminal Phaseout) 20,000 1 year 1,288,802  107 1

ASP INDONESIA REF: Refrigerant management plan 35,000 1 year 1,002,745  100 1

ASP IRAN FOA: Flexible slabstock 10,000 1 year 186,900  30 2

ASP IRAN FOA: Rigid 10,000 1 year 391,500  50 2

ASP IRAN REF: Manufacturing (Terminal Phaseout) 35,000 1 year 3,500,000  292 1

ASP LAOS yes FOA: Flexible slabstock 20,000 1 year 200,000  33 2

ASP LEBANON yes SEV: CFC Terminal Programme 15,000 1 year 515,000 86 1

ASP MALAYSIA FUM: Soil - Other  10,000 1 year 100,000 5 1

ASP SRI LANKA yes FUM: Terminal Programme 25,000 1 year 200,000 1 1

ASP SYRIA REF: Manufacturing (Terminal Phaseout) 20,000 1 year 600,000 50 1

LAC ARGENTINA FOA: Terminal Programme 45,000 1 year 800,000 100 1

LAC BOLIVIA yes REF: Commercial (Terminal Phaseout) 20,000 1 year 300,000 25 1

LAC BRAZIL SEV: CFC Terminal Programme 200,000 1 year 5,500,000 917 1

LAC COLOMBIA FOA: Terminal Programme 25,000 1 year 700,000 90 1

LAC COLOMBIA REF: Commercial 25,000 1 year 700,000 45 1

LAC CUBA ARS: MDIs 30,000 1 year 660,000 60 1

LAC DOMINICAN REPUBLIC FOA: Terminal Programme 7,500 1 year 250,000 33 1

LAC DOMINICAN REPUBLIC REF: Refrigerant Management Plan 25,000 1 year 250,000 25 1

LAC DOMINICAN REPUBLIC SOL: Terminal Programme 15,000 1 year 230,000 20 1

LAC HAITI yes REF: Recovery/Recycling 15,000 1 year 100,000 10 1

LAC MEXICO FUM: Storage 25,000 1 year 200,000 13 1

LAC SURINAM yes REF: Recovery/Recycling 15,000 1 year 100,000 10 1

LAC URUGUAY yes ARS: MDIs 25,000 1 year 136,375 13 1

Grand Total 957,500 26,661,322 3,276 41

Note 1: Some projects will be funded in 2002 as a result of multi-year programmes, but they are not listed in the table since no request for PRP is
needed in 2002 for them (i.e. Argentina - MeBr, Malawi - MeBr, China-SOL, Lebanon - MeBr, Costa Rica - MeBr); or because they were already
formulated in earlier years (Ghana - MeBr, India - RMP, Kyrgystan - R&R, Zimbabwe - MeBr, Yemen - R&R, Argentina - MeBr).

Note 2: The budget amounts associated with projects to be formulated include 15% over-programming but do not include support costs.



Project preparation Requests Resulting from Business Plan Table 5 (UNDP's 2002 business plan)

General Information About the PRP About projects to be developed

Region Country LVC 
 ?

Sector/Subsector PRP amount PRP
Duration

Budget of
projects to be

developed

ODP of pro-
jects to be
developed

Nr of pro-
jects to be
developed

AFR EGYPT REF: Manufacturing (Terminal Phaseout) 20,000 1 year 1,200,000 100 1

AFR LIBYA FOA: Flexible slabstock 12,500 1 year 1,000,000 167 6

AFR LIBYA FOA: Rigid 12,500 1 year 1,000,000 143 4

ASP IRAN FOA: Flexible slabstock 12,500 1 year 1,200,000 200 4

ASP IRAN FOA: Rigid 12,500 1 year 1,111,375 159 6

70,000 5,511,375 769 21

Note 1: Some projects will be funded in 2002 as a result of multi-year programmes, but they are not listed in the table since no request for PRP
is needed in 2002 for them.

Note 2: The budget amounts for projects to be formulated include 15% over-programming. None of the amounts in the table include support
costs.



IV. NON-INVESTMENT ACTIVITIES

7. All non-investment activity requests contained in UNDP’s 2002 Business Plan are indicated in Table 1 of the
Business Plan and are summarized as in the following table. However, only some of these activities need
to be funded at the 36th meeting of Executive Committee, as shown in the right column of the table.

Nr of
activities

Category Included in 2002
Business Plan

(US$)

To be funded at the
36th ExCom Meeting

 (US$)

15 Awareness/Incentive Programme 2,013,000 0

5 CP Update 477,743 477,743

15 Institutional Strengthening     3,372,859 0

3 RMP Formulation 45,000 45,000

5 RMP update 63,100 0

6 Other TAS 670,000 90,000

55 TOTAL 6,641,702 612,743

8. The total amount being requested at the 36th Executive Committee Meeting for non-investment
activities totals US$ 612,743.  New requests in 2002 include:

� Five (5) requests to develop CP updates in: Bangladesh (US$ 18,750), Colombia (US$ 30,000),
India (US$ 150,000), Lebanon (US$ 37,500), and Nigeria (US$ 241,493).

The budget for each CP update request varies as a result of Decision 35/57 (b), wherein it
was decided that Country Programme update funding would represent 75% of the level
originally provided to a country to develop its CP.  The total amount being requested for CP
Updates is US$ 477,743.  All are included in the present Work Programme for funding at the
36th Meeting of the Executive Committee.

The following milestones will apply to these requests:
Time Milestone

Month 2: Appointment of national consultant/subcontractor to undertake a survey

Month 3: First visit international consultant to the country to initiate survey-activities

Month 4 – 12: Survey conducted throughout the major cities of the country

Month 12 – 13: in-depth analysis of the survey completed / draft CP drafted and submitted to National Ozone
Unit

Month 14: Incorporation of NOU’s comments

Month 15:: CP Submitted to the MLF Secretariat

Month 16-18: CP approved by the ExCom

Project duration will be of 18 months. The following criteria will apply to the development of the
CP Updates: that a detailed survey and in-depth analysis of each sector be undertaken; and, that the
CP Update document developed address, in accordance with Decisions 35/57 (c) and 35/58 (para
126 a), all remaining investment and non-investment project needs, legislative and regulatory
measures, tax codes/incentives, etc.

� Two (2) requests for the development of MDI Transition Strategies, one in Cuba (US$ 30,000),
the other in Uruguay (US$ 30,000).  Both are included in the present Work Programme for funding
at the 36th Meeting of the Executive Committee;

� A request of US$ 30,000 for two regional surveys for Africa, one for low volume consumers of
halons in West Africa (6 countries), the other for all low volume consumers of MeBr in Africa. The



funds allocated will allow for the development of comprehensive phase-out strategies for both
sectors.  Both surveys would be undertaken in collaboration with GTZ. These requests are also
included in the present Work Programme for funding at the 36th Meeting of the Executive
Committee;

� Three (3) requests for RMP formulation in Cambodia (US$ 15,000), Rwanda (US$ 15,000) and
Somalia (US$ 15,000).  The overall RMP formulation will be undertaken by UNEP, with UNDP
preparing associated R&R and End-User Incentive programmes for inclusion in the RMPs.  These
are included in the present Work Programme for funding at the 36th Meeting of the Executive
Committee;

� Five RMP-updates are also envisaged for an amount of US$ 63,100, but these proposals are not
part of the current request for funding since progress reports are needed about the status of the first
phase of the respective RMP’s;

� One request for US$ 30,000 for the halons sector in the Dominican Republic will also be submitted
at a later date; and,

� Fifteen (15) requests for renewals of existing Institutional Strengthening Projects amounting to
$3,372,859 will be submitted during 2002, as listed in the table listed below.
All submissions will be made in accordance with Decision 35/57 (a) whereby it was decided that all
institutional strengthening projects and renewals shall be approved at a level 30% higher than that
historically agreed.  None of the IS renewals are ready for submission and as a result, will not be
submitted to the 36th Meeting of the Executive Committee.

COUNTRY REG TYPE NAME  US$

ARGENTINA LAC INS Institutional Strengthening: Phase 3 311,610

BRAZIL LAC INS Institutional Strengthening: Phase 4 351,000

CHINA ASP INS Institutional Strengthening: Phase 5 390,000

COLOMBIA LAC INS Institutional Strengthening: Phase 4 275,600

GHANA AFR INS Institutional Strengthening: Phase 5 139,100

INDONESIA ASP INS Institutional Strengthening: Phase 4 271,245

IRAN ASP INS Institutional Strengthening: Phase 4 173,511

KENYA AFR INS Institutional Strengthening: Phase 4 151,667

LEBANON ASP INS Institutional Strengthening: Phase 3 155,090

MALAYSIA ASP INS Institutional Strengthening: Phase 5 279,500

MEXICO LAC INS Institutional Strengthening: Phase 6 247,000

SRI LANKA ASP INS Institutional Strengthening: Phase 4 134,056

TRIN/TOBAGO LAC INS Institutional Strengthening: Phase 3 57,200

URUGUAY LAC INS Institutional Strengthening: Phase 5 150,800

VENEZUELA LAC INS Institutional Strengthening: Phase 6 285,480

TOTAL 3,372,859



ANNEX 1 – LIST OF REQUESTS AT THE 36TH MEETING

Region Country LVC Original
Busplan
Table

Sector/Subsector Amount
Requested at the

36th ExCom

AFR AFRICA yes Table 1 Regional Survey in HAL/FUM 30,000

AFR DJIBOUTI yes Table 4 REF: Recovery/Recycling 15,000

AFR DR CONGO (Kinshasa) yes Table 4 FOA: Flexible slabstock 20,000

AFR DR CONGO (Kinshasa) yes Table 4 REF: Recovery/Recycling 15,000

AFR EGYPT Table 5 REF: Manufacturing (Terminal Phaseout) 20,000

AFR KENYA yes Table 4 FUM: Soil (cut flowers) 25,000

AFR LIBYA Table 4 FOA: Flexible slabstock 20,000

AFR LIBYA Table 5 FOA: Flexible slabstock 12,500

AFR LIBYA Table 5 FOA: Rigid 12,500

AFR NIGERIA Table 1 CP update 241,493

AFR NIGERIA Table 4 FOA: Terminal Programme 50,000

AFR NIGERIA Table 4 REF: Refrigerant management plan 40,000

AFR RWANDA yes Table 1 RMP Formulation 15,000

AFR SOMALIA yes Table 1 RMP Formulation 15,000

AFR TOGO yes Table 4 REF: Recovery/Recycling 15,000

ASP BANGLADESH Table 1 CP update 18,750

ASP CAMBODIA yes Table 1 RMP Formulation 15,000

ASP INDIA Table 4 ARS: Terminal Programme 25,000

ASP INDIA Table 1 CP Update 150,000

ASP INDIA Table 4 FOA: Terminal Programme 40,000

ASP INDIA Table 4 REF: Manufacturing (Terminal Phaseout) 20,000

ASP INDONESIA Table 4 REF: Manufacturing (Terminal Phaseout) 20,000

ASP INDONESIA Table 4 REF: Refrigerant management plan 35,000

ASP IRAN Table 4 FOA: Flexible slabstock 10,000

ASP IRAN Table 5 FOA: Flexible slabstock 12,500

ASP IRAN Table 4 FOA: Rigid 10,000

ASP IRAN Table 5 FOA: Rigid 12,500

ASP IRAN Table 4 REF: Manufacturing (Terminal Phaseout) 35,000

ASP LAOS yes Table 4 FOA: Flexible slabstock 20,000

ASP LEBANON yes Table 1 CP update 37,500

ASP LEBANON yes Table 4 SEV: CFC Terminal Programme 15,000

ASP MALAYSIA Table 4 FUM: Soil - Other  10,000

ASP SRI LANKA yes Table 4 FUM: Terminal Programme 25,000

ASP SYRIA Table 4 REF: Manufacturing (Terminal Phaseout) 20,000

LAC ARGENTINA Table 4 FOA: Terminal Programme 45,000

LAC BOLIVIA yes Table 4 REF: Commercial (Terminal Phaseout) 20,000

LAC BRAZIL Table 4 SEV: CFC Terminal Programme 200,000

LAC COLOMBIA Table 1 CP Update 30,000

LAC COLOMBIA Table 4 FOA: Terminal Programme 25,000

LAC COLOMBIA Table 4 REF: Commercial 25,000

LAC CUBA Table 4 ARS: MDIs 30,000

LAC CUBA Table 1 MDI Transition Strategy 30,000

LAC DOMINICAN REPUBLIC Table 4 FOA: Terminal Programme 7,500

LAC DOMINICAN REPUBLIC Table 4 REF: Refrigerant Management Plan 25,000

LAC DOMINICAN REPUBLIC Table 4 SOL: Terminal Programme 15,000

LAC HAITI yes Table 4 REF: Recovery/Recycling 15,000

LAC MEXICO Table 4 FUM: Storage 25,000

LAC SURINAM yes Table 4 REF: Recovery/Recycling 15,000

LAC URUGUAY yes Table 4 ARS: MDIs 25,000

LAC URUGUAY yes Table 1 MDI Transition Strategy 30,000

1,640,243

MINUS THE US$ 200,000 PRP ADVANCE: 1,440,243




